REPORT TO THE HOUSE

Monday, March 16, 1987

The Legislative Committee on Bill C-22, An Act to amend the Patent Act and to provide for certain matters in relation thereto, has the honour to report the Bill to the House.

In accordance with its Order of Reference of Monday, December 8, 1986, your Committee has considered Bill C-22 and has agreed to report it with the following amendments:

Clause 2

Strike out line 27, on page 1, and substitute the following

"patents and documents filed in connection with applications for patents and all patents and documents".

Strike out line 6, on page 2, and substitute the following therefor:

"applicant, no application for a patent or document filed in connection with an application for a patent shall".

Clause 3

Add immediately after line 21, on page 3, the following:

"(j) respecting the entry on, the maintenance of and the removal from the register of patent agents of the names of persons and firms, including the qualifications that must be met and the conditions that must be fulfilled by a person or firm before the name of the person or firm is entered thereon and to maintain the name of the person or firm on the register;".

Strike out line 22, on page 3, and substitute the following therefor:

"(k) prescribing any other matter that by".

Strike out line 25, on page 3, and substitute the following therefor:

"(1) generally, for carrying into effect".

New Clause 4

Add immediately after line 30, on page 3:

- "4. The heading preceding section 15 and section 15 of the said Act are repealed and the following substituted therefor:
 - "15. A register of patent agents shall be kept in in the Patent Office on which shall be entered the names of all persons and firms entitled to represent applicants in the presentation and prosecution of applications for patents or in other business before the Patent Office.""

Renumber the subsequent clauses and all cross-references accordingly.

Clause 6

In the French version only, strike out line 6, on page 4, and substitute the following therefor:

RAPPORT À LA CHAMBRE

Le lundi 16 mars 1987

Le Comité législatif sur le projet de loi C-22, Loi modifiant la Loi sur les brevets et prévoyant certaines dispositions connexes, a l'honneur de rapporter le projet de loi à la Chambre.

Conformément à son Ordre de renvoi du lundi 8 décembre 1986, votre Comité a étudié le projet de loi C-22 et a convenu d'en faire rapport avec les modifications suivantes:

Article 2

Retrancher la ligne 25, à la page 1, et la remplacer par ce qui suit:

«de brevets et documents relatifs à celles-ci et tous brevets et documents».

Retrancher la ligne 5, à la page 2, et la remplacer par ce qui suit:

«ces demandes de brevets et les documents relatifs à celles-ci ne peuvent être».

Article 3

Ajouter immédiatement à la suite de la ligne 20, à la page 3, ce qui suit:

«j) prévoir l'inscription, le maintien et la suppression des noms de personne et d'entreprise dans le registre des agents de brevets, et notamment les conditions que doit remplir toute personne ou entreprise pour que son nom soit ainsi inscrit et maintenu;».

Retrancher la ligne 21, à la page 3, et la remplacer par ce qui suit:

«k) prendre toute autre mesure d'ordre régle-».

Retrancher la ligne 23, à la page 3, et la remplacer par ce qui suit:

«l) prendre toute autre mesure d'appli-».

Nouvel article 4

Ajouter immédiatement à la suite de la ligne 27, à la page 3, ce qui suit:

- «4. L'article 15 de la même loi et l'intertitre qui le précède sont abrogés et remplacés par ce qui suit:
 - «15. Au Bureau des brevets doit être tenu un registre des agents de brevets sur lequel sont inscrits les noms de toutes les personnes et entreprises ayant droit de représenter les demandeurs dans la présentation et la poursuite des demandes de brevets ou dans toute autre affaire devant le Bureau des brevets.»

Renuméroter les articles et les renvois qui en découlent.

Article 6

Dans la version française seulement, retrancher la ligne 6, à la page 4, et la remplacer par ce qui suit: